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Vragen van de leden Remco Dijkstra en Rudmer Heerema (beiden VVD) 
aan de Minister van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Lange 
ochtendfile op A9 vanwege gesloten spitsstrook en ongeval» (ingezonden 
5 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Lange ochtendfile op A9 vanwege gesloten 
spitsstrook en ongeval» van 19 februari 2018?1 

Vraag 2
Wat was de oorzaak van de landelijk technische storingen van de spitsstroken 
die zich de gehele dag voordeden? Hoe kan dit worden voorkomen? Welke 
maatregelen zijn hiervoor nodig en op welke termijn kunnen deze worden 
ingevoerd? Hoe wordt voorkomen dat spitstroken ongebruikt blijven en een 
hindernis vormen in plaats van een oplossing om de doorstroming te 
bevorderen? 

Vraag 3
Klopt het dat de spitsstrook op de rijksweg A9 afgesloten is gebleven tijdens 
de ochtendspits? Zo ja, waarom is dit gebeurd? 

Vraag 4
Hoe kan deze spitsstrook opgewaardeerd worden tot een volwaardige rijbaan 
met dito snelheid? Bent u voornemens om deze spitsstrook te veranderen in 
een reguliere rijbaan voor de A9? Bent u het er mee eens dat het openen van 
spitsstroken, buiten de spitsuren, de doorstroming van het verkeer zou 
verbeteren? Zo ja, waar zou dit kunnen en waar niet? Is dit een optie op de 
A9? 

Vraag 5
Wat is er nodig voor het openstellen van de spitsstroken buiten spitstijden? 
Wilt u de Kamer vóór het algemeen overleg over het Meerjarenprogramma 
Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT) op 21 juni 2018 informeren over 
de opwaardering van snelheden en spitsstroken? 

1 http://www.nhnieuws.nl/nieuws/219968/Lange-ochtendfile-op-A9-vanwege-gesloten-
spitsstrook-en-ongeval
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Vraag 6
Heeft de geplande afslag van de A9, ter hoogte van Heiloo, effect op de 
maximumsnelheid en/of de opwaardering van de spitsstroken? Zo ja, welke?
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